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HLAVNÍ MĚSTO PRAHA  

MAGISTRÁT HLAVNÍHO MĚSTA PRAHY  

KOMISE RHMP PRO ICT  

ZÁPIS  

Z  jednání Komise RHMP pro ICT  

ze dne 20.  09.  2022 

Účastníci: 

Přítomni Ondřej Kallasch – předseda, Michal Šorel, Mgr. Jiří Károly,  
Ing. Markéta Horská, Jan Rambousek, Bc. Aneta Heidlová, Jan Hora, Jan Žáček, 
Hana Herrmanová (tajemnice) 

Omluveni Radomír Nepil 

Neomluveni Ing. Jan Ladin  
Hosté Mgr. Vendula Kožíšková, Ing. David Lísal, Mgr. Martin Petrskovský 

 
 

Program: 

1) Úvod  O. Kallasch 

2) Zajištění podpory pro úložné a zálohovací technologie IBM 
M. Petrskovský 

3) Zajištění podpory serverové výpočetní kapacity HP Synergy pro potřebu 
Městské policie hl. m. Prahy M. Petrskovský 

4) Nákup firewallů včetně šestileté licenční podpory pro potřebu Městské policie 
hl. m. Prahy  M. Petrskovský 

Projednáno: 

1) Úvod 

Jednání zahájil Ondřej Kallasch hlasováním o programu jednání komise a schválení hostů.  

Hlasování: 8-0-0 (pro-proti-zdržel se). Program byl schválen. 

 

2) Zajištění podpory pro úložné a zálohovací technologie IBM  

 

Projednávaný bod uvedl M. Petrskovský. Nutnost zajištění maintenance na období tří let je končící 
stávající podpora úložných a zálohovacích technologií IBM, provozovaných v hlavním datovém centru 
Městské policie hl. m.  Prahy. 

Programová nadstavba nad úložnými technologiemi pak zajišťuje dohled nad probíhajícími procesy 
ukládání dat, jejich změnou (přesun, přejmenování atd.) a jejich archivací. Nově pořizovaná podpora 
pro všechny tyto technologie by měla navázat na končící podporu všech zmíněných technologií. 
Podpora bude poskytována po dobu tří let v nepřetržitém režimu (24x7/NBD). 
 
 
 
Diskuse: 
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Hora: Budeme využívat i DC MHMP? 
Petrskovský: Infrastruktura MP je oddělená. S DC MHMP není propojena. Vše si zajišťujeme v rámci 
provozu sami. Uvažovalo se o sloučení s MHMP. V tuto chvíli to však není reálné.  
Hora: Rád bych, aby se plánovalo dopředu se záměrem, že za tři roky budete fungovat na technologiích 
MHMP, aby nedocházelo k duplikování cen. 
Károly: Dojde i k rozšíření? 
Petrskovský: Ne, nebudeme nic dokupovat. Co se týče provozu, jsme saturovaní dostatečně. 
Károly: Jaká je licenční politika? Po vysoutěžení bude placena roční maintenance? 
Petrskovský: Platíme paušálně každé 3 roky jako službu. 
Károly: Jde to řešit i jinak, např. na 2, 4 roky? 
Petrskovský: Ano, ale z finančního hlediska jsou 3 roky nejvýhodnější. 
Hora: Případná migrace dat bude trvat dlouho. 
Károly: 3 roky jsou akorát, případně jsme schopni to do dvou let přesoutěžit. 

 

Usnesení:  
 

I. „Komise RHMP pro ICT doporučuje záměr s názvem Zajištění podpory pro úložné a 
zálohovací technologie IBM, který je přílohou tohoto usnesení ke schválení.“ 

II. „Komise RHMP pro ICT dále doporučuje zamyslet se nad migrací infrastruktury MP do 

datových center MHMP.“ 

Hlasování 8-0-0. Usnesení bylo přijato. 

 

3) Zajištění podpory serverové výpočetní kapacity HP Synergy pro potřebu 
Městské policie hl. m. Prahy 

Projednávaný bod uvedl M. Petrskovský. Nutnost zajištění maintenance na období tří let je končící 
licenční a servisní podpora technologií a serverů HP Synergy, provozovaných v hlavním datovém 
centru/serverovně Městské policie hl. m. Prahy. Programová nadstavba nad servery zajišťuje dohled a 
správu probíhajících procesů v rámci provozu těchto technologií. Nově pořizovaná podpora pro 
všechny tyto technologie by měla navázat na končící podporu všech zmíněných technologií. Podpora 
bude poskytována po dobu tří let v nepřetržitém režimu (24x7/NBD). 

 
Diskuse: 
 
Kallasch: Máme možnost zamyslet se nad migrací, stejně jako v minulém bodě? 
Petrskovský: Byla možnost, ale nebyla konektivita napříč městem. Vše si spravujeme sami, je 
komfortnější mít serverovnu u sebe. Do budoucna je to možné, v tuto chvíli jsme však nuceni 
přesoutěžit. 
Hora: 3 roky jsou, myslím, ideální horizont. 
 
 
Usnesení:  
 

I. „Komise RHMP pro ICT doporučuje záměr s názvem Zajištění podpory serverové výpočetní 
kapacity HP Synergy pro potřebu Městské policie hl. m. Prahy, který je přílohou tohoto 
usnesení ke schválení.“ 

II. „Komise RHMP pro ICT dále doporučuje zamyslet se nad migrací infrastruktury MP do 
datových center MHMP.  
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Hlasování 8-0-0. Usnesení bylo přijato. 

 

4) Nákup firewallů včetně šestileté licenční podpory pro potřebu Městské policie 
hl. m. Prahy 

Projednávaný bod uvedl Martin Petrskovský. Předmětem veřejné zakázky je nákup 35 kusů firewallů 
včetně šestileté licenční podpory (dále jen „předmět plnění“), pro potřeby Městské policie hl. m. Prahy. 

Diskuse: 
 
Károly: Obávám se, aby nebyl blocker z důvodu licenční politiky. Technická specifikace musí odpovídat 
více výrobcům. Musíte být připraveni si to obhájit před ÚOHS, kdyby to někdo napadl, proč jste se 
rozhodli pro konkrétní řešení. 
Petrskovský: Můžeme poptat variaci na různá časová období. 
Hora: Dodavatel může říct, že jeho čtyřletá nabídka je po přepočtení na šest let výhodnější. 
Kožíšková: Soutěžíme na šest let a dodavatel musí dát pro něj výhodnou nabídku a snažit se vyhrát. 
Hora: To bude ale muset obhajovat vy, ne dodavatel. První, co mě napadne je, nebude FW za šest let 
zastaralý? 
Petrskovský: Měníme FW po deseti letech. Šest let nám saturuje dostatečně dlouhou dobu, a navíc je 
to finančně nejvýhodnější. 
Károly: Je to na vás, nejsem si ale jistý, zda to budete schopni obhájit. Šel bych raději cestou čtyř let. 
Ta může být ale dražší. 
Hora: U dodavatele bych rovnou poptal nacenění na 2, 4, 6 let a rozhodnete se podle toho, jakou 
nastaví politiku. 
Kožíšková: Poptáme se dodavatelů písemně na informaci, zda-li nabízí licence na 6 let. 
Kallasch: Souhlasím. 
 
Usnesení:  
 

I. „Komise RHMP pro ICT doporučuje záměr s názvem Nákup firewallů včetně šestileté 
licenční podpory pro potřebu Městské policie hl. m. Prahy, který je přílohou tohoto 
usnesení ke schválení.“ 

II. „Komise RHMP pro ICT doporučuje ověřit dostupnost šestileté licence.“ 
 

Hlasování 8-0-0. Usnesení bylo přijato. 

Zasedání se uskutečnilo od 15:22 do 16:05 hod. 

 
Ověření zápisu: 
 

 Jméno Datum Podpis 

Zapsala Hana Herrmanová 20.09.2022  

Schválil Ondřej Kallasch 3.10.2022  

 


